
*For those candidates who have been notified of the Admission Exam by our school 

 

Notes on P.2-5 Special Admission 

 

Date: 23rd June, 2025 (Monday)  

Time & Place of Assembly: 12:45 p.m., SJPS G/F Covered Playground  

(Enter the school via Main Gate at 48 Wood Road)  

Time & Place of Dismissal: 4:00 p.m., SJPS G/F Covered Playground  

(Enter the school via Main Gate at 48 Wood Road)  

 

Points to Note:  

1. Only ONE parent is allowed to accompany the candidate to enter the school  

premises.  

2. Candidates are required to take the written assessment on 23rd June, 2025.  

3. Subjects: Chinese, English & Mathematics (in English) 

4. The candidates must bring their stationery i.e. pencils, rulers, erasers, coloured 

pencils, etc. 

5. Upon registration at the counter, the parent should: 

 Tell the teacher of the candidate number 

 Show the candidate’s handbook / student card (with a recent photo) to the 

teacher for identification 

 Settle the Entrance Examination Fee of $70 in cash. No change will be provided.  

 

Remarks:  

Parents and candidates must be punctual. Candidates are not allowed to attend 

the assessment if their parents fail to pay the assessment fee or submit the 

student handbook / student card to the teachers upon registration.  

Thank you for your cooperation. 

 



*請接獲電話通知的考生注意以下事項 

 

小二至小五插班筆試須知 

日期: 2025 年 6 月 23 日 (星期一)  

報到時間及地點: 12:45 p.m. 聖若瑟小學地下操場  

(由灣仔活道 48 號地下鐵閘進入)  

解散時間及地點: 4:00 p.m. 聖若瑟小學地下操場  

(由灣仔活道 48 號地下鐵閘進入)  

注意事項: 

1. 只限一位家長陪同學生進入校園報到 

2. 學生必須在 6月 23 日參加筆試 

3. 考核科目：中文、英文、數學（英文數） 

4. 考生必須帶備文具（筆、尺子、橡皮、顏色筆等等） 

5. 報到時，家長需要完成以下程序:  

 向教職員說出考生編號 

 出示貴子弟的手冊/學生證 (必須附有近照)，以核實考生身份 

 繳交入學考試費現金 70元正，不設找贖 

 

備註: 請家長陪同考生準時到校，在報到時繳交考試費，並出示附有 

考生近照之手冊/學生證，方可獲准參加筆試。多謝合作。 

 


